

FUTURA CX^{GT}X®

FUTURA
SERIES



THE STEP INTO THE FUTURE

The revolution and evolution of hunting footwear. Lightness and walking agility combine with stability and control, thanks to the fusion of an anatomical and precise upper wrap, with a 4X4 sole, given by the EFX midsole combined with the Vibram® Megagrip outsole.

Die Revolution und Evolution des Jagdschuhs. Leichtigkeit und Beweglichkeit beim Gehen werden mit Stabilität und Kontrolle kombiniert, dank der Verbindung eines anatomischen und präzisen Obermaterials mit einer 4X4-Sohle, die durch die EFX-Zwischensohle in Kombination mit dem Vibram® Megagrip-Profil entsteht.

COD. CF 3980 6070



PRECISE AND ENVELOPING

The collar made of soft full-grain leather and high resistance tech fabric offers maximum protection and anatomical ankle wrapping.

ANATOMISCHE PASSFORM

Die Einfassung aus weichem Vollnarbenleder und hochabriebfestem Gewebe bietet maximalen Schutz und eine anatomische Umhüllung des Knöchels.



EFX PERFORMANCE

More effective and progressive flex, more stable walking, improve body posture, elevate cushioning and long-lasting comfort.



EFX PERFORMANCE

Bietet einen effektiveren und progressiveren Flex, einen stabileren Gang, verbessert die Körperhaltung und sorgt für hohe Dämpfung und dauerhaften Komfort.



GRIP AND STABILITY

The Vibram® sole, with Megagrip compound, combined with the EFX System midsole, guarantee maximum stability and grip, with the best walking comfort.

GRIFFIGKEIT UND STABILITÄT

Die Sohle aus Vibram® mit spezieller Megagrip-Mischung in Kombination mit der EFX-Zwischensohle garantiert hohe Stabilität und Griffigkeit bei maximalem Gehkomfort.



SIZE EU:
36-47 (48)



Upper: Water-repellent nubuck, with collar in full-grain leather and high resistance tech fabric

GORE-TEX® Footwear Product

Insole: Differentiated structure

Removable footbed: CRISPI® Air Mesh + Felt Active Carbons. Outstanding breathability and anti perspiration - anti-odour action, thanks to the CRISPI® 3D construction

Protection: Stitched rand

Sole: Vibram® Megagrip compound with EFX System midsole

Schaft: Wasserabweisendes Nubuckleder, mit Kragen aus Vollnarbenleder und hochwiderstandsfähigem Tech-Gewebe

GORE-TEX® Footwear Product

Innensohle: Fußgerecht differenzierter Struktur

Herausnehmbare Einlegesohle: CRISPI® Air Mesh + Filz + Aktivkohlen. Ausgezeichnete Atmungsaktivität, schweiß- und geruchshemmende Wirkung durch CRISPI® 3D Konstruktion

Schutz: Genähter Schutzrand

Sohle: Vibram® Megagrip mit EFX Zwischensohle